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Vidje žena da je stablo dobro za jelo, za oči zamamljivo, 
a za mudrost poželjno: ubere ploda njegova i pojede. 
Dade i svom mužu, koji bijaše s njom, pa je i on jeo. Tada 
se obadvoma otvore oči, i upoznaju da su goli. Spletu 
smokova lišća i naprave sebi pregače. Postanak 3:6,7

U početku, kada je čovjek stvoren poznavao je samo dobro, 
bio je stvoren kao slobodno biće s velikim potencijalom 
inteligencije, domišljatosti i kreativnosti, na sliku Božju. 

Bog ga je pokrivao svojom slavom tako da nije znao niti da je 
gol. Nakon neposluha Bogu i počinjenog grijeha pokrio je sebe 
onime što je našao u prirodi i započelo je njegovo skrivanje. Više 
nije imao bliskost odnosa s Bogom. Od tada se želi opravdati 
od svoje odgovornosti i pobjeći od istine o svojoj paloj naravi. 
Čovjek se davno odlučio za znanje i zaista ga je dobio, ali kada se 
okrenuo prema znanju unatoč Božjem upozorenju da će izgubiti 
život, ostao je sam, bez mudrosti Stvoritelja. Bez te mudrosti 
čovjek može raditi i graditi, ali nema vječni temelj i zato je sve 
što čini podložno propadanju. 
Većina održanih konvencija moćnih svjetskih država uvjerava 
nas u uspjeh čovjeka, ali globalni rezultati njegovog upravljanja 
zemljom zapravo su katastrofalni. Umjesto da čovjek pažljivo 
razmotri plodove svog života na zemlji stalno gleda u nešto 
drugo i pažnja mu je podijeljena, a cijeli je problem zapravo u 
njemu. U čovjekovoj biti, u njegovom srcu postoji nepremostiva 
prepreka za ostvarenje potencijala njegovog intelekta i snage 
na koju se oslanja. Velika otkrića kroz povijest urodila su 
praktičnim znanjem za brži napredak ljudi na zemlji i stvaranje 
blagostanja, ali baš napredni dio svijeta svojim prosperitetom 
zamagljuje sliku pravog stanja u svijetu. Kao što visoki prosjek 
plaće u zemlji gdje većina ljudi živi na rubu siromaštva podižu 
nebulozna primanja malog broja elite društva i preplaćenih 
državnih službenika koji se doslovce hrane životima drugih ljudi. 
Vatromet u novogodišnjoj noći podiže uzbuđenje okupljenih 
slavljenika i čini se da luda proslava i fantastično raspoloženje 
nikada neće proći, no sutradan se vraća realnost života u mraku 
ovog svijeta i to mnoge baca u očaj. 
Ljudsko znanje i napredak znanosti omogućili su mnogo toga. 
Danas je takozvani razvijeni dio svijeta strastveno usmjeren 
istraživanju svemira i plan mu je čak naseliti druge planete. 
Pod krinkom istraživača čovjek nesvjesno želi pobjeći od svoje 
stvarnosti. Iako je daleko od toga da sredi svoj život i nered na 
zemlji, želi osvojiti svemir, koji je za razliku od zemlje još nedirnut, 

 DOBRI LJUDI
dok se na zemlji itekako vide njegove  
pogubne intervencije. Nesaglediva 
sredstva i napori ulažu se već dugo u 
svemirske programe jer se čovjek želi 
popeti visoko u svemir da proslavi svoju 
inteligenciju i svoju snagu. Sotona vlada zemljom i zavodi ljudska 
srca danas, kao i na samom početku čovječanstva: uvjerava 
čovjeka da može sam ostvariti svoj život i biti kao Bog. Duh koji 
se protivi Bogu i radi protiv ljudi podmuklo nadahnjuje čovječji 
duh i gura ga u krivom smjeru. Sotonski duh vuče čovječanstvo 
što dalje od svjesnosti Božje suverenosti i vlasti, zavodi čovjeka 
i govori mu da je sam sebi dovoljan. Buntovna želja čovječjeg 
duha vodi ga da pokaže kako superiorno vlada životom. Ipak, 
samo mala iskrica, jači vjetar ili potres, može uništiti sve što je 
učinio. Pogubnost takvih banalnih okolnosti kao što je utjecaj 
prirodnih sila stalno nam je svjedočanstvo da ne možemo sami i 
da moramo potražiti Spasitelja. 
Koliko god je čovjek zapanjujuće sposobno i inteligentno 
biće glavna nepoznanica mu je baš osnova njegovoga života i 
svrha postojanja. Svi smo čuli za velike uspjehe ljudi i moramo 
priznati veličanstvene dosege ljudskog znanja, no šteta koju 
smo uzrokovali otkriva realnost – zlo stalno prati ljudski rod kao 
strašna zvijer koja vreba svoj plijen. Čovjek živi u mraku i što god 
poduzimao nikako sam ne može upaliti svjetlo. Dok se na jednoj 
strani svijeta slavi otvorenje novog lanca restorana i svi navaljuju 
na bezbrojne ukusne delicije, u isto vrijeme s druge strane ljudi 
umiru od gladi. Na veličanstvenim vojnim paradama šepure se 
lijepo obučeni državni uglednici i ponosno pokazuju nove vrste 
oružja i dalekometnih obrambenih sustava, a zatim na dalekim 
mjestima njihovog ubojitog dometa budu izbrisani cijeli gradovi 
i pogibaju nedužna djeca, žene i muškarci. Ironična je činjenica 
milijuna nedužnih žrtava u borbama i ratovima svijeta, a danas 
znamo samo za nekolicinu zločinaca. Pa tko je onda počinio 
sve te zločine? Sigurno se ne bi nazvalo uspjehom kad bi netko 
posegnuo rukom da uzme jednu čašu iz stare bakine vitrine, 
a pritom polupa ostatak divnog kristalnog servisa. Upravo je 
takva povijest ljudskog roda. Čovjek silom nastoji napraviti red 
i uspostaviti mir, a iza njegove uprave ostaju doslovce milijuni 
nedužnih stradalnika. Možeš li potvrditi da je to napredak i 
rezultat koji svjedoči dobrotu, humanost i uspjeh čovjeka!? 
Možda su spomenuti primjeri daleko od tvoje svakodnevice, ali 
znaj da dijeliš sudbinu cijelog ljudskog roda. U svakom ljudskom 
srcu je sjeme grijeha kojim je zaražen ljudski rod. Grijeh je sila 
koja ruši sve pred sobom i samo je Bog može zaustaviti. Isus 
je nadvladao grijeh i slomio njegovu silu zauvijek, porazio je 
i najvećeg neprijatelja ljudi: neizbježnu smrt. On svima nudi 
pomirenje s Bogom i vječni život. U Isusu Kristu je vječni uzorak 
za ostvarenje života: moraš umrijeti samome sebi da bi dobio 
život od Boga. Bog se otkrio čovjeku jer toliko voli sve ljude i 
ne želi njihovu propast. Isus Krist je došao kao svjetlo koje će 
rasvijetliti tamu ovoga svijeta i pokazati svakom put u život. 
Priznaj pred Bogom svoj grijeh i traži oproštenje, neka Isus Krist 
postane tvoj Spasitelj. Vrati se u prisutnost Stvoritelja jer Isus je 
jedini Put do Boga. Ako istinski žališ zbog grijeha predaj svoj 
život Isusu i primi oproštenje i novi život. 
ISUSE, OČISTI ME OD GRIJEHA. VJERUJEM DA SI TI SPASITELJ 
KOJI JE UMRO ZBOG MOJIH GRIJEHA I USKRSNUO ZA MOJE 
OPRAVDANJE, PREDAJEM TI SVOJ ŽIVOT. HVALA TI, ISUSE!
 

AUTOR: Robert Starčić, Zagreb

Isus je nadvladao 
grijeh i slomio njegovu 
silu zauvijek, porazio je 
i najvećeg neprijatelja 
ljudi: neizbježnu smrt.
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naučavaju. Samo kroz Duha Svetog i njegovo djelovanje u 
nama možemo postati bolji, savršeniji. Odreći se darova Duha i 
njegovih očitovanja i djelovanja u našem životu znači ići unatrag. 
Otići od Boga prema intelektualno filozofskom kršćanstvu, a to 
je zapravo tjelesno kršćanstvo. To je kršćanstvo bez očitovanja 
snage i darova Duha Svetog. Takvo kršćanstvo je niža razina 
vjerovanja. To nije cjelovito već djelomično kršćanstvo. Bog 
nas poziva da primimo i naviještamo cjelovito a ne djelomično 
kršćanstvo. Ljubljeni, ne činite grijeh odstupanjem od istina koje 
ste jednom upoznali i od darova koje ste prije primili i vjerovali. 
Ako to učinite, onda ste nevjerni onomu tko vam je udijelio te 
darove i pokazao sve te istine. To je nevjera Gospodinu, nevjera 
Duhu Svetom.

Pismo pastora
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OD DUHA U TIJELO
AUTOR: pastor Damir Šićko Alić, Zagreb

‘‘O nerazumni Galaćani, tko vas začara da ne budete poslušni 
Istini? Pred čijim očima je Isus Krist bio predočen kao razapet. 
Želio bih samo ovo doznati od vas. Jeste li primili Duha zbog 
izvršavanja zakona ili zbog toga što ste čuli i povjerovali? Jeste li 
toliko nerazumni da nakon što ste započeli u Duhu sad nastojite 
postati savršeni po tijelu? Zar ste uzalud toliko toga doživjeli? 
Ako je to doista bilo uzalud!’’ (Galaćanima 3:1-4)
Događaji koji se opisuju u ovoj poslanici vrlo su značajni za 
nas i naše vrijeme. Pavao ovdje govori o ljudima koji su krenuli 
s Bogom u Duhu ali su se onda vratili u tijelo. Bili su kršćani 
Duha a onda su postali tjelesni kršćani. S Duhom su doživjeli 
puno nadnaravnih stvari, darove, znakove i čudesa a onda su 
tomu okrenuli leđa i nastoje se usavršiti prakticirajući tjelesno 
kršćanstvo. Umjesto da idu naprijed oni su krenuli nazad. Odrekli 
su se Duha i stvari koje Duh daje. 
Osobno sam sreo puno takvih kršćana. 
Bili su kršteni Duhom i govorili su u 
jezicima ali su se toga odrekli. Išli su u 
crkve koje imaju slobodu za molitvu u 
jezicima i za djelovanje Duha a danas idu 
u crkve koje poučavaju i govore protiv 
molitve u jezicima i protiv darova Duha. Nažalost, u isto vrijeme, 
oni govore kako su sada, kada su iz Duha prešli u tijelo, oni bolji 
vjernici i imaju ispravniju vjeru. Zašto ljudi to rade? Pavao kaže 
zbog toga što su začarani. Drugim riječima oni su pod utjecajem 
demona, ili duhova čaranja koji ih odvraćaju od Istine i vode u 
laž. Takvi duhovi govore da se kroz tjelesno kršćanstvo postiže 
savršenstvo. To je suprotno od onoga što apostol Pavao i Biblija 

”Jeste li toliko nerazumni da nakon što ste započeli 
u Duhu sad nastojite postati savršeni po tijelu?”                       

Osobno sam sreo 
puno takvih kršćana. 
Bili su kršteni 
Duhom i govorili su 
u jezicima ali su se 
toga odrekli.

Benny Hinn -  DOBRO JUTRO, DUŠE SVETI
Autor govori o istinama koje je 
prikupljao kroz vrijeme svoje službe. 
Ova knjiga će ti pomoći da dobiješ 
otkrivenje o načinu prepoznavanja 
Duha Svetoga, o molitvi, pomazanju, 
slobodi od strahova i Božjem planu za 
tvoj život.

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  

e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 01/6159-068

                      PREPORUČAMO!!!

 LJUDI VJERE

Budući da se zovemo vjernicima trebali bi biti ljudi vjere. Trebali bi 
vjerovati, nadati se, očekivati ispunjenje Božjih obeĆanja, riječi. 

Trebali bi hrabriti i poticati druge da vjeruju Bogu, da je Bog dobar i da 
izvodi sve na dobro onima koji ga ljube. Trebali bi vjerovati da je Bog s 
nama, da nas neće ostaviti i da nas neće zapustiti.

Budući da smo ljudi vjere trebali bi živjeti u ljubavi a ljubav sve vjeruje, 
svemu se nada. Kada slušamo nečije svjedočanstvo, čitamo nečiji tekst, 
slušamo propovijed, trebali bi pristupiti s vjerom, s nadom.

Bog nas nije pozvao da budemo ljudi nevjere i ljudi mržnje. Bog nas je 
pozvao da budemo ljudi vjere i ljubavi. Kada čitaš ove tekstove i slušaš 
propovijedi pristupi s vjerom. Vjerom ugađamo Bogu.

                                                    Damir Šićko Alić
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BOG VRAĆA ŽIVOT
PRIPREMILA: Paola Starčić, Zagreb

Predao sam svoj život Isusu Kristu 2016. godine i odlučio Ga 
nasljedovati svojim životom. U Bibliji sam otkrio neiscrpno 
blago, upute i savjete koji se odnose na svako područje 

života i počeo ih svakodnevno praktično primjenjivati. Počeo 
sam živjeti kao i rani učenici Isusa Krista.
Otprilike godinu dana nakon te velike odluke, sestra moje žene 
se jako razboljela. Pukla joj je žuč i pokrenuo se kamenac koji 
je aktivirao mnoge negativne posljedice u organizmu. Neke od 
njih bile su visoki šećer u krvi, visoka temperatura, upala pluća, 
čak su i bubrezi počeli otkazivati. Zbog svega toga liječnici nisu 
mogli izvršiti operaciju i svaki dan su se borili za njezin život. Bila 
je priključena na razne aparate. Ja sam je svaki dan posjećivao 
u bolnici i pratio njeno stanje. U bolnici u kojoj je ležala imao 
sam prijatelja koji je radio kao bolnički tehničar.  Jedno kasno 
poslijepodne došao sam u posjetu provjeriti kako je, a prijatelj mi 
je rekao da su taj dan održali sastanak liječnika i da su zaključili 
da je stanje vrlo kritično: na životu su je održavali aparati – da se 
isključe, nastupila bi smrt. Sve što su mogli i što je bilo u njihovoj 
moći, liječnici su napravili. Prijatelj mi je savjetovao da počnemo 
razmišljati o sahrani.
Kada sam izašao iz bolnice, nazvala me supruga i pitala kako 
joj je sestra. Odgovorio sam da je bolje jer nisam želio da sazna 
pravo stanje. Čim sam završio razgovor s njom nazvao me je 
brat iz naše kršćanske zajednice i pitao za stanje moje šogorice. 
Podsjetio me je usput da tu večer počinje seminar s gostujućim 
propovjednikom koji će moliti za bolesne. Rekao je da umjesto 
nje mogu izaći na molitvu i tražiti od Boga njeno ozdravljenje. 
Došao sam na seminar i na kraju službe izašao da se složimo u 
molitvi za nju. Propovjednik me pitao što je razlog moga izlaska 
na molitvu, a ja sam mu kratko ispričao o čemu se radi i spomenuo 
kako sam to poslijepodne bio u bolničkoj posjeti. Stanje šogorice 
je bilo kritično i rečeno mi je da neće preživjeti do jutra. On me 
je zatim pitao jesam li predao svoj život Isusu Kristu i vjerujem li 
ja da je Isus može ozdraviti svojim svetim ranama. Moj odgovor 
je bio potvrdan, odgovorio sam da vjerujem. Propovjednik mi 
je doslovce namignuo i rekao da se ne bojim i da je sve u redu. 
Imao je dojam kako mu Duh Sveti govori da će sve biti u redu i 
da samo vjerujem Bogu. 
Nakon molitve i odlaska kući jedva sam čekao jutro da odem u 
bolnicu. Kada sam došao na odjel gdje je prije bila smještena, 

pogledao sam kroz staklena vrata i vidio da je nema na njenom 
mjestu. Na mene su odmah navalile negativne misli. Pomislio 
sam da se nemam čemu nadati i da mi je bolje da odem u 
mrtvačnicu i tamo je potražim. Nije bilo nikog od osoblja da 
pitam gdje je i zašto je krevet prazan. Uto mi je prišao moj 
prijatelj koji je završio noćnu smjenu i pozvao me da odemo na 
kavu i da će mi onda sve ispričati. Kada smo sjeli, ispripovjedio 
mi je kako su on i dvije medicinske sestre tu noć bili dežurni, 
a moja šogorica je samo ležala na krevetu i gotovo da nije 
odavala nikakve znakove života. No, nakon 4 sata ujutro, aparati 
na koje je bila priključena kao da su podivljali. Sestra je brzo 
otišla po liječnika, ali dok je on došao, sve su se kazaljke na 
aparatima smirile. Kada je došlo jutro odveli su je da ponovo 
obave sva snimanja i pretrage. Naknadno mi je ispričala da je 
tada vidjela liječnika kako hoda s njezinim nalazima i govori 
kako se dogodilo čudo, da je to nemoguće. Ubrzo se sve vratilo 
u normalu, odstranili su joj kamenac koji je uzrokovao probleme 
i nakon sedam dana otpustili je kući. Jedino što je još ostalo od 
znakova bolesti bio je visoki šećer u krvi. Petnaestak dana poslije 
toga pratio sam je na kontrolu šećera u bolnicu i kratko sam se 
pomolio Gospodinu. Rekao sam Mu u molitvi ako ju je vratio u 
život da onda ni povišeni šećer Njemu nije preteško dovesti u 
normalu. Okrenuo sam se prema njoj i rekao joj da će sve biti 
dobro s nalazom šećera. Do tada još nisam rekao ništa o molitvi 
za njeno ozdravljenje. I zaista, kada je nalaz došao, ona je plesala 
od sreće – sve je bilo u redu! Tada sam odlučio ispričati joj sve 
što se dogodilo, jer ona nije o tome ništa znala. Nakon što sam 
rekao kako sam zajedno s propovjednikom molio za nju i kako 
vjerujem da ju je Isus ozdravio, počela je plakati i bila je jako 
dirnuta. Očekivao sam da će početi drugima govoriti o tom čudu 
i na taj način dati slavu Bogu, no to se za sada nije dogodilo. Dok 
sam jednom prilikom čitao Sveto Pismo, vjerujem da mi je Bog 
progovorio o tome i rekao mi da to još nije njeno svjedočanstvo, 
nego moje, i da sam ja taj koji treba drugima govoriti. Zato ovo 
svjedočanstvo dijelim s vama da bude na ohrabrenje vašoj vjeri 
u ostvarenju rješenja koje očekujete. 
Tomislav iz Zagreba

Kenneth E. Hagin- IME ISUS 
Predstavljamo vam dorađeno i 
prošireno izdanje ovoga klasika 
kršćanske literature. Vjerujemo da 
će vas ova knjiga ohrabriti i donijeti 
vam novu spoznaju. Knjiga govori 
o snazi i vlasti u imenu ISUS. 
PREPORUČAMO! 

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  

e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 01/6159-068

     PREPORUČAMO!!!
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VJERA i DJELA
AUTORICA: Željka Rupčić, Zagreb

Ako ustima svojim priznaješ Isusa Gospodina i srcem svojim vjeruješ 
da ga je Bog uskrisio od mrtvih, bit ćeš spašen. 
Vjera srca postiže pravednost, a priznanje usta spasenje.
Rimljanima 10:9,10
Ljudi sebe same ne mogu učiniti pravednima. Svojim vlastitim 
nastojanjima - svojim poštenim životom, svojim dobrim 
djelima niti religioznim obredima čovjek ne postaje pravednim. 
Pravednim postaje onaj čovjek koji povjeruje u Isusa kao 
uskrsloga Gospodara, onaj koji se pouzda u Isusovu žrtvu za nas, 
a ne u svoja vlastita dobra djela.
Čovjeka ne opravdava to što nije ubio ni ukrao, 
niti to što redovito ide u crkvu, jer vršenje zakona 
neće nikoga opravdati. Čovjeka opravdava samo 
vjera u Isusa Krista. Njegova žrtva je ta koja nas 
jedina može očistiti i opravdati. Kad svojim srcem 
povjerujemo u Isusovu žrtvu i uskrsnuće, Bog 
promijeni naše srce, učini nas nanovo rođenima i 
proglasi nas pravednima.
Da, milošću ste spašeni - po vjeri. To ne dolazi od vas; 
to je dar Božji! To ne dolazi od djela, da se tko ne bi hvalisao.
Efežanima 2:8,9
Spasenje je Božji dar tebi i meni. Ono ne dolazi od djela, da se 
ne bismo hvalisali samima sobom. Mnogi ljudi kažu: “Ja živim 
pošteno. Nisam nikoga ubio, nisam ukrao, ne činim neke veće 
grijehe. Svake nedjelje idem u crkvu. Živim kao i većina drugih, 
čak sam i bolji od mnogih. Valjda će me Bog jednog dana primiti.” 
No, ti isti ljudi nisu sigurni da će otići k Bogu.
Ono što oni zapravo kažu je: “Valjda će me moja dobra djela 
spasiti.” Oni ne kažu da ih je Isus spasio, već se nadaju da će 
zbog toga što idu u crkvu i ne čine određene grijehe biti spašeni. 
Biblija, međutim, govori da spasenje ne dolazi od nas, ne dolazi 
od naših djela, već da ono dolazi od Boga. Isus je taj koji nas je 
spasio.
Istinski kršćanin vjeruje da će, kada umre, otići k Bogu - zbog 
toga što nas je Isus spasio.
Spasenje je Božji dar. On je taj dar skupo platio - platio ga je 
krvlju Isusa Krista. Ne možemo sami doći do svoga spasenja. 
Ako živi po svojoj savjesti, to nije dovoljno čovjeku bude spašen. 
Cijena je bila daleko veća no što ju je čovjek mogao platiti. „Ta 
nitko sebe ne može otkupit ni za se dati Bogu otkupninu: životu je 
cijena previsoka, i nikada je neće platiti tko želi živjeti dovijeka i ne 
vidjeti jamu grobnu“ (Psalam 49:8-10).
Bog je vidio čovjeka u njegovom beznadežnom stanju i imao 
suosjećanje prema njemu. Bog mrzi grijeh, ali ljubi ljude. Premda 
je čovjek okrenuo leđa Bogu, Bog ga je spasio zbog svoje milosti. 

Mi nismo zaslužili da nas Bog spasi, Bog nije bio dužan spasiti 
nas, ali je to učinio zbog svoje goleme ljubavi prema nama. To je 
Božja milost. Božja ljubav i milost prema nama dio su Njegovog 
karaktera. 
Kako se prima spasenje? Po vjeri. “Da, milošću ste spašeni - po 
vjeri” (Efežani 2:8). Spasenje je dar od Boga koji primamo vjerom. 
Ti ga nisi sâm pribavio, niti zaslužio. Isus je platio cijenu za tvoje 
spasenje i On ga daje tebi na dar. Sve što ti možeš učiniti je 
primiti ga vjerom i biti mu zahvalan.
Samo po vjeri čovjek može biti spašen. Vjera u smrt i uskrsnuće 
Isusa Krista je ta po kojoj je čovjek spašen. Spašeni smo od 
grijeha i njegovih posljedica, kao i od vječne smrti – odvojenosti 
od Boga.
Ti nisi spašen svojim dobrim djelima, ali zbog toga što si spašen 
činiš dobra djela. Tvoja te nova priroda potiče na njih.
Istinsku vjeru prate djela. „Kao što je tijelo mrtvo bez duše, tako 
je i vjera mrtva bez djela“ (Jakov 2:26). Dobra djela nisu uzrok 
tvoga spasenja - ona su posljedica tvog spasenja i hoda s 
Bogom. Apostol Jakov vrlo je oštro govorio o tome da istinsku 
vjeru prate djela: „Dokaži mi svoju vjeru odvojeno od djela, a ja ću 
tebi dokazati svoju vjeru djelima!“ (Jakov 2:18). Kršćanin koji nije 
samo nominalni, već istinski vjernik, živi pravednije i čišće od 
ovoga svijeta. Njegova djela, njegovi postupci su Bogu ugodni. 

Vjera koju ne prati Bogu ugodan život je samo 
nominalna, apostol Jakov kaže to oštrije – mrtva.
„U savezu sa svima težite za spasenjem i za 
posvećenjem bez kojega nitko neće vidjeti Gospodina“ 
(Hebrejima 12:14). Nakon što primiš spasenje, tvoja 
te nanovo rođena priroda potiče na posvećenje – 
očišćenje od svega onog što Bogu nije ugodno iz 
tvoga života. U velikoj je zabludi onaj koji misli da 
može živjeti u grijehu, ne želeći ga se odreći, a da će 

biti spašen Božjom milošću.
Spasenje je Božji dar i ne možemo ga zaslužiti niti posvećenjem 
svoga života, ali svojim posvećenjem pokazujemo Bogu da 
cijenimo Njegov dar. Osoba koja ne cijeni Božji dar spasenja, te 
se svojevoljno vraća u staru kaljužu grijeha, može izgubiti dar 
spasenja.
Kao zaključak, vjera je ključna za primanje svega što nam je Bog 
dao kroz Krista, prije svega za primanje spasenja. Dobra djela i 
život ugodan Bogu prate istinsku vjeru, no njima ne možemo 
zaslužiti svoje spasenje.
Ključna stvar je osloniti se na Krista kao na čvrstu stijenu, a On 
će u nama proizvesti htijenje i djelovanje da mu se možemo 
svidjeti.

TEMELJI VJERE

Ako ustima svojim 
priznaješ Isusa Gospodina 

i srcem svojim vjeruješ 
da ga je Bog uskrisio od 
mrtvih, bit ćeš spašen. 

Vjera srca postiže 
pravednost, a priznanje 

usta spasenje.

                                 PREPORUČAMO!!!
Damir Šićko Alić - KATOLIČKA VJERA u crkvenoj predaji

Ova knjiga sadrži misli ranokršćanskih 
pisaca i mnoštvo navoda iz izvornih djela 
raspoređenih prema tematskim cjelinama 
naslova pojedinih poglavlja.

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  

e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 01/6159-068
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OSLOBODITI POTENCIJAL
 
   Bog je stavio u nas darove i potencijal koje želi osloboditi i 
donijeti uspjeh. Svima je dao neke sposobnosti ili darove. 
I onima koji vjeruju i onima koji ne vjeruju. Neki ljudi 
otkriju te darove ili sposobnosti i koriste ih, drugi ne. 
   Ponekad su ti darovi ili sposobnosti sputani našim neznanjem, 
prokletstvom ili jednostavno time što smo se udaljili, 
odvojili od Boga. Neki darovi su sputani zbog toga što ne 
gradimo s Njime, zbog toga što ne gradimo ono što On gradi. 
   Naš uspjeh ovisi o Njemu. O tomu da gradimo s Njime. O tomu 
da mu dopustimo da On gradi kroz nas. Čak je i Isusov uspjeh 
ovisio o Ocu, o Duhu Svetom. Razmisli o tomu. Koliko je čuda 
Isus učinio prije nego je Duh sišao na Njega? Prije negoli se vratio 
iz pustinje sa silom Duha? U Bibliji ne vidimo niti jedno čudo 
prije toga. Tek kada je bio ispunjen Duhom, Isus je počeo činiti 
čudesa. Tek nakon što je primio pomazanje i poslanje Isus je 
počeo javno očitovati silu. Apostol Petar kaže to ovim riječima: 
   
„Kako je Bog Isusa iz Nazareta pomazao Duhom Svetim i snagom 
te kako je Isus prošao čineći dobro i ozdravljujući sve koje đavo 
bijaše tlačio, jer Bog bijaše s njim.“ (Djela apostolska 10:38) 
   
  Zapazite da je i Isus trebao primiti pomazanje Duha Svetoga. Da 
je mogao ostvariti poziv upravo zbog toga što je Bog bio s njim. 
S Bogom možemo. Bez Boga je sve upitno i kratkotrajno. Ako 
Gospodin ne gradi kuću, uzalud se muče graditelji, uzalud stražar 
bdije. Samo kada smo povezani s Njim mi možemo graditi nešto što će 
opstati i biti cijenjeno i u vječnosti. Gospodin to kaže ovim riječima: 
   
„Ja sam trs, vi ste mladice. Tko ostaje u meni i ja u njemu, rodi 
mnogo roda. Jer bez mene ne možete ništa učiniti.“ (Iv. 15:5) 
   
   Jako je važno ostati u Isusu, ostati povezan s onim što je On 
učio i predavao. Ostati po duhu u Njemu, u onome što Gospodin 
govori i gradi sada. Isus je živ i rekao je da će ostati s nama u sve 
vrijeme do svršetka svijeta.

Kada je On s nama
 
   Spasenje je u Bogu, život je u Bogu. Naš uspjeh i rod su u 
Njemu. Mi se trebamo povezati s Njim i dopustiti mu da živi kroz 
nas. Vrlo često vjernici nisu svjesni da je Bog s njima, da je za njih. 
Biblija jasno govori da je Bog s vjernima i da prebiva među njima. 
   Isus, dajući uputu učenicima, nedvosmisleno kaže: „Ja sam s vama!“ 
U evanđelju po Mateju 28:20 čitamo: „Učite ih da vrše sve što sam 
vam zapovjedio! Ja sam s vama u sve vrijeme do svršetka svijeta.“ 
   
   Gospodin je obećao da je s nama u sve vrijeme do svršetka 
svijeta. Da li je svijet prestao postojati? Isus je i dalje sa svojim 
učenicima kako je i naglasio: uvijek. To podrazumijeva sve točke 
na zemlji, svaki način i konačno, sve situacije. On je s vjernima 
uvijek, čak i onda kada oni nisu s Njim i ne čine ono što bi On 
volio.
 On je s nama, no mi nismo uvijek svjesni Njegove 
prisutnosti. Odnosno, Njegova prisutnost nije vidljivo 
očitovana u našem životu. Zbog toga moramo naučiti 
živjeti po vjeri i izgraditi svjesnost o tomu da je On s nama. 
 

Zdrava svjesnost je izgrađena na Njegovim obećanjima, 
na Njegovoj Riječi. Kao što smo već vidjeli, Bog 
je obećao biti s vjernima uvijek do svršetka svijeta. 
   Drugo Božje obećanje nalazimo u poslanici Hebrejima 13: 5,6:
„Jer je On sam rekao: Sigurno te neću ostaviti, nipošto ne neću 
zapustiti! Zbog toga s pouzdanjem možemo govoriti: Gospodin 
je pomoćnik moj; neću se bojati. Što mi može učiniti čovjek?“ 
   
 I ovdje Bog obećava da nas neće napustiti, On je Gospodin, Onaj 
koji nam pomaže. Isus nam govori:
„Ja ću moliti Oca, i dat će vam drugog Branitelja koji će ostati s vama 
zauvijek: Duha istine, kojega svijet ne može primiti, jer niti ga vidi 
niti ga poznaje. Vi ga poznajete, jer boravi s vama i jer će biti u vama. 
Neću vas ostaviti siročad. Vratit ću se k vama.“ (Ivan 14:16–18) 
   
  Gospodin obećava: „Neću vas ostaviti kao 
siročad …dat ću vam drugog Branitelja koji će s 
vama ostati zauvijek.“ To znači kroz sva vremena. 
 Riječ Branitelj znači i posrednik, odvjetnik, Onaj koji 
ohrabruje, Onaj koji pomaže. Duh Sveti je tu zbog nas, 
jer nam želi pomoći, obraniti nas, ohrabriti nas i zastupati. 

  On želi učiniti mnoge stvari u našem životu i kroz 
naš život. I k tomu, On je s nama uvijek i zauvijek. 
   Svake sekunde, u svakoj minuti, svakog sata u svakom danu. 
Svakoga dana u svakom tjednu, kroz cijelu godinu sve do svršetka 
svijeta. On je s tobom i On ti želi pomoći.
   Ako želiš povećati svoju svjesnost o tomu, napiši velikim slovima 
i stavi na vidljivo mjesto u svojoj sobi ili stanu sljedeće: „Isus je sa 
mnom svaki dan mog života i On mi pomaže da budem uspješan.“ 
Upamti, Bog je s tobom uvijek, svake sekunde. . . Jedno od 
Njegovih Mesijanskih imena jest Emanuel. U Izaiji 7:14 čitamo: 
   
„Zato, sam će vam Gospodin dati znak: Evo, začet će djevica i 
roditi sina, i nadjenut će mu ime Emanuel!“  

   Ime Emanuel znači Bog je s nama. On je s tobom jer želi biti s 
tobom. On je s tobom i želi ti pomoći. On je sebi dao ime Emanuel 
jer želi da smo mi svjesni toga da On želi biti s nama i da jest s nama. 
 
   Svake sekunde, svake minute, svakog sata, On je s tobom. I želi 
ti pomoći da napraviš dobre odluke, da učiniš pravu stvar.
 (Iz knjige ‘‘NETKO DOBAR’’, autor: Damir Šićko Alić) 

                                 PREPORUČAMO!!!
Damir Šićko Alić - NETKO DOBAR

Knjiga prepuna riječi ohrabrenja i 
poticaja temeljenih na biblijskoj riječi i 
učenju Britak stil pisanja i argumentacija 
autora zasigurno čini ovu knjigu 
zanimljivom svakom čitatelju.

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  

e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 01/6159-068
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SUDAC VLADARIMA
AUTORICA: Katarina Šošić, dipl. iur, Zagreb
 

U povijesti čovječanstva bio je vladar koji je zbog vlastite 
oholosti i uznositosti bio izgnan iz društva ljudi te je 
boravio s poljskim životinjama, a hranio se travom kao 

govedo. Bio je to babilonski kralj Nabukodonozor o kojemu piše 
prorok Daniel. Ovo kraljevo stanje je potrajalo sve do trenutka 
njegove spoznaje da je svemogući Bog apsolutni vladar i da “po 
svojoj volji postupa s vojskom nebeskom i sa žiteljima zemaljskim” 
(Biblija, Daniel 4:14).
Nakon što se kralj Nabukodonozor ponizio pred Bogom i priznao 
njegovu slavu i vrhovnu vlast bio je vraćen u svoj kraljevski 
mandat.
Bilo bi dobro da to spoznaju svi oni koji 
su na vlasti po cijelom svijetu. Za nas 
bi to bilo posebno dobro i vrlo korisno 
kada bi tu činjenicu spoznali oni koji 
su na vlasti u našoj zemlji.
Nasljednik Nabukodonozora kralj 
Baltazar priredio je veliku gozbu za 
tisuću svojih velikaša i naredio da se 
donese zlatno i srebrno posuđe koje 
je njegov otac kralj Nabukodonozor 
oteo iz jeruzalemskog Svetišta, pa da iz njega pije kralj, njegovi 
velikaši, njegove žene i suložnice.
I dok su tako pili vino iz posuđa otetog iz Svetišta Božjeg i slavili 
svoje poganske bogove (čitaj demone) iznenada se pojave prsti 
čovječje ruke koji stadoše pisati nasuprot velikom svijećnjaku, 
po okrečenom zidu kraljevskog dvora i kralj je vidio dlan ruke 
koja piše.
Od ovog veličanstvenog i stravičnog prizora kralj se silno 
prestrašio: “Kralj problijedje, misli ga uznemiriše, zglobovi njegovih 
kukova popustiše i koljena mu stadoše udarati jedno u drugo.” 
(Biblija, Daniel 5:6), te je pozvao svoje čarobnjake, zvjezdare 
(pisce horoskopa) i gataoce da mu otkriju sadržaj pisma 
napisanog čudesnim načinom na zidu njegove palače.
Kako mu njegovi savjetnici (čarobnjaci, zvjezdari, gataoci) nisu 
mogli pomoći na scenu stupa kraljica, majka kraljeva, koja mu 
predlaže da pozove židovskog mladića Daniela u kome prebiva 
duh Boga Svetoga. Kraljica majka je to znala jer je Daniel 
savjetovao i kraljevog oca kralja Nabukodonozora i odgonetnuo 
njegov san.
I tako Daniel dolazi pred kralja Baltazara. Odbio je ponuđene 
darove, a kralju je beskompromisno priopćio istinu, direktno, 
točno onako kako je dobio otkrivenje od Boga Svemogućega.
Opisao je sve što se dogodilo njegovom ocu kralju, te kako je 

kralj Nabukodonozor spoznao da Svevišnji Bog ima vlast nad 
kraljevstvom ljudskim i stavlja mu na čelo onoga koga on hoće.
“No ti, Baltazare, sine njegov”, nastavio je Daniel, “nisi ponizio 
srce svoje, iako si znao sve ovo: ti si se podigao protiv Gospoda 
Nebeskoga, dao si da ti donesu suđe iz njegova Doma i pili ste vino 
iz njega ti, tvoji velikaši, tvoje žene i tvoje suložnice, hvaleći bogove 
od zlata i srebra, od mjedi i željeza, od drva i kamena, koji ne vide, 
ne čuju niti razumiju, a nisi dao slavu Bogu koji u svojoj ruci drži dah 
tvoj i sve tvoje putove.” (Biblija, Daniel 5:22-23)
Daniel je nastavio tumačiti kralju pismo:
“A evo što je napisano: Mene, Mene, Tekel, Parsin. A te riječe znače: 
Mene: izmjerio je Bog tvoje kraljevstvo i učinio mu kraj; Tekel: bio 
si vagnut na tezulji i nađen si prelagan; Parsin: razdjelio je tvoje 
kraljevstvo i predao ga Medijcima i Perzijancima.
Iste te noći kaldejski kralj Baltazar bi ubijen” (Biblija, Daniel 5:25-
28, 30)
I danas prsti ruke Božje pišu po zidu 
Božjeg sudskog prijestolja. Svakog 
od nas Bog je izmjerio i svatko od nas 
izvagan je na tezulji Božje pravde.
Svaka osoba na poziciji vlasti 
izmjerena je. Zbog vremena milosti u 
kojem danas živimo sud je odgođen 
ali nikako nije poništen. Svima onima 
koji donose bezbožne zakone kojima se negira sveta Božja Riječ 
i ne daje slava Bogu, “ruka piše po zidu”.
Političarima koji donose zakone kojima se priznaju neprirodne 
istospolne zajednice kao bračne, zakone o dozvoli ubojstva 
nerođene djece (abortusa), zakone o negiranju spola koji je 
za svako ljudsko biće od Boga određen, zakone kojima se 
promoviraju homoseksualizam i druge nastranosti, oni koje zlo 
nazivaju dobrim, a dobro zlim, koji umnažaju poreze i parafiskalna 
davanja tako da narod mora iseliti iz vlastite domovine pod 
pritiskom prevelikih nameta umjesto da  živi i radi u svojoj 
lijepoj domovini, onima koji odbijaju donijeti pravedne presude 
kriminalcima, ogrezlima u korupciji i primateljima mita... koji svi 
zajedno stvaraju atmosferu beznađa u prelijepoj domovini koju 
nam je Bog dao -  “ruka piše po zidu”.
I svima će sud biti izrečen od Onoga koji je Sudac cijelomu 
svijetu.

Bilo bi dobro da to 
spoznaju svi oni koji 
su na vlasti po cijelom 
svijetu. Za nas bi to 
bilo posebno dobro i 
vrlo korisno kada bi 
tu činjenicu spoznali 
oni koji su na vlasti u 
našoj zemlji.

I danas prsti ruke Božje 
pišu po zidu Božjeg 
sudskog prijestolja.
Svakog od nas Bog 
je izmjerio i svatko 
od nas izvagan je na 
tezulji Božje pravde.

‘‘Bilo ime Božje blagoslovljeno od vijeka do vijeka, njegova 
je mudrost i sila, On mijenja doba i vremena, ruši i postavlja 
kraljeve, daje mudrost mudrima a znanje pronicavima.’’                               

Biblija, Daniel 2:20,21
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VIJESTI IZ SVIJETA
PRIPREMIO: Tomislav Vidaković, Zagreb

NIZOZEMSKA
Prema pisanju portala thefederalist.com, Nizozemska ovih 
dana istražuje pastore koji su javno stali u obranu kršćanskog 
biblijskog shvaćanja spolnosti (koje, između ostalog, kaže 
da je rodni identitet uvjetovan biološkim spolom) i braka kao 
doživotne zajednice jednog muškarca i jedne žene. Nakon što je 
u prosincu 2018. godine dvjesto i pedeset nizozemskih pastora iz 
raznih evanđeoskih crkava potpisalo tzv. Izjavu iz Nashvillea (The 
Nashville Statement), kojom se javno afirmira biblijski pogled 
na ljudsku seksualnost i poimanje braka, ured nizozemskog 
državnog tužitelja je započeo istragu koja treba utvrditi krši 
li spomenuti dokument (i njegovi potpisnici) nizozemske 
zakone protiv diskriminacije. Inače, Izjavu iz Nashvillea napisalo 
je i 2017. godine objavilo Vijeće za biblijsku muževnost i 
ženstvenost (The Council of Biblical Manhood and Womanhood) 
u američkoj državi Tennessee i do sada ju je potpisalo preko 
22000 kršćanskih službenika. I dok 
su američki potpisnici te izjave prvim 
amandmanom svog Ustava zaštićeni 
od pravnog progona zbog svog poteza, 
mnogi njihovi kolege u Europi (u ovom 
slučaju, u Nizozemskoj) su u puno težoj 
pravnoj situaciji, jer se europske vlasti, 
u pravilu, odlučuju stati na stranu LGBT 
zajednica i lobija, diskriminirajući pritom 
pravo vjerskih zajednica i pojedinaca na 
slobodu vjeroispovijedanja (pristajanje 
uz specifične vjerske istine), priziv 
savjesti i slobodu izražavanja. Pojedini 
pripadnici nizozemske LGBT zajednice 
počeli su dizati privatne tužbe protiv pojedinih potpisnika Izjave 
iz Nashvillea, jer „se osjećaju stvarno povrijeđeni i jako tužni“ 
zbog tog navodnog „poziva na obnovu diskriminacije protiv 
pripadnika LGBT zajednice“… Ostaje nam vidjeti daljnji razvoj 
situacije i moliti Božju zaštitu i vodstvo.

KINA
Prema pisanju portala theguardian.com, „tijekom prošle 
godine, mjesne [kineske] vlasti su zatvorile stotine neslužbenih 
zajednica ili kućnih crkava koje su djelovale izvan mreže od 
vlade odobrenih crkvi. U izjavi koju je u studenom potpisalo 
500 vođa kućnih crkava kaže se da su vlasti uklonile križeve s 
crkvenih zgrada, prisilile crkve da na crkvene zgrade objese 
kinesku zastavu i pjevaju domoljubne pjesme u crkvi, te da ne 
dopuštaju maloljetnicima da dolaze u crkvu.“ Navodno je jedan 

od planova kineske vlade za razdoblje 2018.-2022. godine u 
sklopu promoviranja nekakvog „kineskog kršćanstva“ ponovo 
prevesti Bibliju i izdati je s bilješkama u kojima bi se pronašle 
zajedničke točke sa socijalizmom, te tako utvrditi „ispravno 
razumijevanje“ teksta. Oduvijek se nadzirala prodaja Biblija u 
Kini, no više nije moguće nabaviti Bibliju preko interneta. Čak su 
u nekim školama i gradovima proteklog prosinca bile zabranjene 
proslave Božića. Procjenjuje se da u Kini ima barem 60 milijuna 
kršćana, a njihov brzi rast u broju i utjecaju zabrinjava kineske 
vlasti koje ih na sve načine pokušavaju zaustaviti i kontrolirati. 
Sjetimo se u svojim molitvama braće i sestara u Kini i ohrabrimo 
se njihovim primjerom.

SAD
Monstruozan zakon o pobačaju u američkoj državi New York
U utorak 22. siječnja 2019. senat američke države New York 
uklonio je zabranu ‘’kasnog’’ pobačaja (pobačaja u zadnjem 
tromjesečju trudnoće), DOPUŠTAJUĆI POBAČAJ SVE DO 

TRENUTKA ROĐENJA DJETETA, ‘’ako je 
to nužno za majčin život ili zdravlje’’. 
Ovaj zadnji dodatak tog zakonskog 
‘’rješenja’’ je izuzetno manipulativan i 
zlonamjeran. Zašto? Imajući u vidu da 
američki Vrhovni sud pod majčinim 
‘’zdravljem’’ ne podrazumijeva samo 
fizičko zdravlje, nego uključuje 
razmatranje ženinog ‘’emocionalnog, 
psihološkog i obiteljskog stanja, te 
njezinu dob’’, jasno je da ovaj zakon 
dopušta pobačaj iz gotovo bilo kojeg 
razloga i u bilo kojem stadiju trudnoće. 
Zamislite samo situaciju u kojoj npr. 

mlada žena dan prije porođaja zaključi da zbog nesređene 
obiteljske i financijske situacije nije spremna postati majka, i da 
joj pomisao na majčinstvo počne uzrokovati vidljivu tjeskobu i 
izljeve raznih negativnih emocija… Taj ‘’akt o reproduktivnom 
zdravlju’’ prošao je nakon preglasavanja (38 glasova ‘’za’’; 28 
glasova ‘’protiv’’) u senatu, a svojim potpisom ga je učinio 
zakonom guverner Andrew Cuomo, deklarirani rimokatolik. 
Tom prigodom je izjavio: ‘’Danas činimo divovski korak naprijed 
u teškoj bitci osiguravanja prava žene da donese svoju odluku 
o svom zdravlju, uključujući mogućnost pristupanja pobačaju.’’ 
Tim zakonom je ukinuto prijašnje ograničenje koje je u toj državi 
vrijedilo do kraja 24. tjedna trudnoće, do kad se smio izvršiti 
pobačaj. Ono što je do tada zakon definirao kao ubojstvo, 22. 
siječnja 2019. postalo je stvar izbora trudne žene i procjene 
medicinskog osoblja. (www.christianpost.com)

VIJESTI IZ SVIJETA
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LJUDI VJERE, SVRHE  I  POZITIVNOG OČEKIVANJA  
AUTORICA: Paola Starčić, Zagreb

‘‘…Da, to je za nas napisano, jer treba da orač s nadom 
ore i da vršilac vrše s nadom da će dobiti od žetve.“ 

1. Korinćanima 9:10

Nedavno sam vidjela simpatičnu ilustraciju u kojoj dva 
čovječuljka vode razgovor. Prvi je započeo zabrinutom 
izjavom: „Čemu biti optimističan za novo razdoblje pred 

nama? Što misliš, što nam ono donosi? Meni izgleda da baš i ne 
obećava puno…“ Drugi mu odgovara usput marljivo iskapajući 
rupice u zemlji: „Mislim da će donijeti cvijeće.“ Začuđeno, na 
to će mu prvi: „Da?! Zašto to misliš?“ „Zato što sadim cvijeće.“  - 
uzvrati mu drugi čovječuljak.
Iako ima humorističan ton, ova slika sadrži i puno istine. Ponekad 
nam vrijeme procuri poput pijeska kroz prste dok izražavamo 
svoje nezadovoljstvo, kritiziramo tuđe postupke i odlučivanja, 
zamjeramo ovome ili onome, ili možda svakodnevno odgađamo 
pokrenuti se prema ostvarenju nekih dugo prisutnih želja unutar 
nas samih. 

Za gradske ljude 21. stoljeća, ovi biblijski redci o oranju i 
vršidbi, mogu se na prvi pogled činiti nerazumljivi i daleki. 
Ali oni nam govore o poljoprivrednim poslovima koji se i dan 
danas primjenjuju. Ljudi koji rade na zemlji moraju imati 
pozitivno očekivanje – nadu, moraju znati što i zašto rade to što 
rade. Rezultat onoga što su poduzeli često je odgođen dužim 
vremenskim periodom. Sijanje sjemena i težak rad ne pretvara 
se preko noći u rod. Zato im je potrebno strpljenje i pozitivno 
očekivanje da bi prošli etapu u kojoj su izazvani na odustajanje 
i malodušnost. 
Vjerujem da nas Bog potiče da sve što činimo, činimo u nadi – 
pozitivnom očekivanju, sa svrhom i razumijevanjem, s vjerom – 
pouzdati se u Gospodina da bude naš vrhovni Izvor. 
Mnogi od nas uđemo u žrvanj dok rješavamo svakodnevne 
obaveze i trčimo pokušavajući sve stići. Odjednom se nađemo 
kako radimo sve po nekom automatizmu: uvriježeni rasporedi, 
uhodane aktivnosti bez puno razmišljanja o usmjerenju života i 
svrhovitosti življenja. Uhvatimo se kako nam lete dani, mjeseci, 
godine… Ali trebamo zastati i pitati se: „Gdje je tu Bog? Je li 
On zaista Vladar mog života i Onaj koji je moja čvrsta stijena i 
utvrda? Mogu li si priuštiti taj „luksuz“ da Stvoritelj nije središte 

mog malog svemira i Onaj koji je na prvom mjestu?“
Drugi se pak bore s tromosti: nevoljnosti za bilo kakvo 
djelovanje, nastojanje, poboljšanje, promjenu, napredak. To 
pak vodi u depresiju i apatiju – otupjelost osjećaja, bezvoljnost, 
nezainteresiranost za svijet oko sebe, ravnodušnost. Nije ni čudo 
da nas Pavao nadahnut Duhom Svetim želi protresti riječima: „…
Probudi se, ti što spavaš, ustani od mrtvih, i Krist će ti svijetliti.“ 
(Efežanima 5:14)
Postavimo si ponekad neka ozbiljna pitanja: „Zašto sam ovdje? 
Što je svrha mog života? Što želim postići svojim nastojanjima? 
Kako raspolažem svojim vremenom? S kojim ljudima sam 
okružen? U što ulažem svoj novac? Što mi je uistinu važno? Za 
što živim?“ I, možda se nekom to čini nestvarno, ali možemo se 
pitati: „Za što sam spreman umrijeti?“
Gospodin ne želi da bezglavo tumaramo 
kroz život i rasipamo dragocjenosti koje 
su svakom od nas povjerene. Kao što 
ne želi da smo obavijeni snom tuposti 
i paralizirani – onemogućeni da se 
ostvarimo kao osobe u punini. Moramo vidjeti da to što smo 
živi jest predivna prilika i dar od Nebeskog Oca. Svatko od nas 
ima veliku vrijednost pred Njim. Nastali smo u Božjem srcu prije 
postanka svijeta s puno ljubavi, pažnje, strpljenja i preciznosti. 
Potvrdu svog plana za nas dao nam je u svom Sinu Isusu Kristu 
koji je sam sebe predao za naše otkupljenje. Stvoreni smo sa 
svrhom – tako se trebamo vidjeti i tako trebamo živjeti. 
Ljubljeni, Bog nas ne osuđuje ako trenutno nismo tamo gdje 
bi On želio da budemo. Ali, kao dobar Otac, potiče nas da 
izaberemo ono što je bolje, da se odlučimo za ono što je Njemu 
ugodno. Ništa nije beznadno kada je Bog nade u nama i s nama. 
On nas bodri, sokoli i podržava nas poput razgaljenih roditelja 
na tribinama koji navijaju za svoju djecu na terenu igrališta. On, 
Otac milosrđa i Bog svakovrsne utjehe je tu za nas kada padnemo 
i kada se razočaramo. Podiže nas, briše nam suze i privija nas u 
čvrsti zagrljaj. I onda nas pogura naprijed da hodamo na svojim 
nogama. Naš Bog.
Ako djelujemo i živimo u nadi, bit ćemo dionici svoje nade. Ako 
djelujemo i živimo sa svrhom, imat ćemo obilat i raznovrstan 
plod u našim životima. A Gospodinu Isusu će za sve to pripasti 
slava.

* orati - praviti brazde u zemlji plugom radi daljnje obrade
* vršiti – izdvajati zrnje od klasja 

Lester Sumrall - ŽIVJETI VIZIJU
Dr. Lester Sumrall bio je pisac, učitelj, 
misionar, evangelizator, pastor. 
Donoseći Evanđelje u mnoge dijelove 
svijeta cijeloga života neumorno je 
radio na ispunjenju Kristova poslanja. 
Napisao je više od sto trideset knjiga.

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  

e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 01/6159-068

                                 PREPORUČAMO!!!

Ako djelujemo 
i živimo u nadi, 
bit ćemo dionici 
svoje nade.
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TRI PREPREKE NA PUTU SAZRIJEVANJA 
AUTOR: Darko Glešić, Slavonski Brod

Siguran sam da prepreka na putu sazrijevanja ima mnogo 
više, ali ovdje bih volio navesti samo one koje su, u mome 
duhovnom sazrijevanju imale znatan utjecaj.

1. Kriva procjena vrijednosti
Jednom prilikom, u parku, gdje sam se igrao sa svojom igračkom 
– malim metalnim avionom (imao sam 5 godina); sreo sam nešto 
starijeg dječaka, koji se vjerojatno vraćao iz škole. U rukama je 
držao jedan drveni školski trokut.
Vidio me je kako zurim u taj trokut i jednostavno, pitao: “Hoćeš 
se zamijeniti? Ja ću tebi dati trokut, a ti meni taj avion.” Ja, do 
tada u svom životu nisam vidio školski trokut pa mi se to učinilo 
zanimljivom idejom. Tako sam ja zamijenio svoj skupocjeni 
metalni avion za jedan stari, pohabani drveni trokut i otišao 
kući jako zadovoljan. Kući sam, od svoje drage majke, dobio 
objašnjenje ovog marketinškog trika.
Bog nam je svima dao određene darove, talente (ne govorim o 
plodovima) – stvari oko kojih se nismo trudili. To ne znači da ti 
darovi vrijede manje od onoga što smo stekli vlastitim naporom. 
Pitanje je, koliko mi sami cijenimo Božji dar. Npr. VRIJEME. 
Psalmista kaže: “Nauči nas dane naše brojati kako bismo stekli 
mudrost” (Psalam 90:12). S ovom mudrošću u naš život doći će 
i duhovna zrelost.

2. Zamagljen pogled
“Jer, gdje je Duh Gospodnji, tu je sloboda”. U nekim periodima 
svoga života, u svom duhovnom hodu, zaustavio si se; ili usporio 
svoje kretanje prema naprijed. Jer, nešto je smetalo tvome vidu.
Ne, nije “brvno u tvome oku”; jer, ustanovio si da ipak još uvijek 
jasno uočavaš Božju ljubav u sebi; ljubav prema braći i sestrama. 
Ali, cilj pred tobom je nejasan. I to te frustrira, čak te i plaši. Shvaćaš 
da je, zbog te duhovne magle, tvoje kretanje ograničeno.
Zamisli da se nalaziš u jednoj od onih srednjovjekovnih 
ćelija. Ispred tebe su rešetke prozora. Taj prozor gleda prema 
predivnom pejzažu – šumi, livadi prepunoj cvijeća, potoku, 
… Naprežeš se, mučiš; pokušavaš vidjeti SVU tu slobodu za 
kojom čezneš… Ali, rešetke ispred tvojih očiju, sprečavaju te 
da vidiš detalje te slobode. Vjerujem da je ta vrsta prepreke u 
našem duhovnom sazrijevanju TJELESNOST. Božja Riječ nas, na 
puno mjesta, poučava, usmjerava na discipliniranje tijela; na 
dovođenje vlastitog tijela u “ropsku poslušnost” (1. Korinćanima 
10); “Ako živite po tijelu, umrijet će te. Ali, ako Duhom usmrtite djela 

tijela, živjet će te” (Rimljanima 8:13). Usmjerimo našu molitvu ka 
Bogu da ukloni prepreku našeg ZAMAGLJENOG POGLEDA kako 
bismo vidjeli jasno.

3. Poduzetnost
Ponekad su, naša strast i nastojanje da pomognemo Bogu da 
se pokrene i da konačno, poduzme nešto – prepreka našem 
sazrijevanju. Uza je bio momak, izrastao u Izraelskom narodu. 
Bio je blizak ljudima na važnim pozicijama u Božjem narodu. 
Bio je kraljev prijatelj. Jednom mu je pripala čast da prati i da 
bude blizu samog Božjeg kovčega Saveza – koji je bio znak Božje 
prisutnosti.
Kovčeg Saveza, bio je na kolima koja su vukli volovi. U jednom 
trenutku, Uza je pružio svoju ruku da pridrži Kovčeg jer je 
postojala opasnost da ga volovi prevrnu. Ali je “Bog na licu mjesta 
ubio Uzu zbog tog prijestupa” (2. Samuelova 6:7).
Čak i kada ti se čini da bi trebao pridržati, potpomognuti, 
pogurati Božje djelo, a koje vidiš kao nesigurno, kao da se ljulja… 
I misliš: “Stvari se ljuljaju. Ali, hvala Bogu da sam ja tu pa mogu 
to kontrolirati”. Stani! Razmisli bolje! – “Što Bog misli o tome?!” 
Možda je to samo poticaj tvog poduzetničkog duha. Oprez! 
Ova prepreka, može se pretvoriti i u smrt našem duhovnom 
sazrijevanju.
Radije: “PREPUSTI GOSPODINU SVOJA DJELA, I TVOJE ĆE SE 
NAMISLI OSTVARITI”.

dr. David Yonggi Cho- U SLUŽBI NADE VEĆ 50 GODINA
Dr. David Yonggi Cho je pastor 
crkve Yoido Full Gospel Central 
Church u Seulu, Južna Koreja. 
Ova crkva broji više od 730.000 
članova koji su uključeni u 
više od 25.000 kućnih grupa. 
Dr. Cho je poznati govornik 
i autor. Napisao je brojne 
bestselere uključujući: The 
Fourth Dimension Volumes 
1&2, Successful Home Cell 
Groups, Solving Life’s Problems 
i 4th Dimensonal Living in a 3 
Dimensional World i druge. 
U svibnju 2008. obilježio je 

pedesetu obljetnicu u kršćanskoj službi.
U ovoj knjizi dr. Cho jasno i jednostavno, otvoreno i iskreno 
iznosi svoja iskušenja i sumnje, neuspjehe i uspjehe, te kako je 
Duh Sveti bio s njim u svakoj od tih situacija.
Sam je napisao: „Duh Sveti nas već 50 godina osposobljava za 
pomoć potrebitima i pružanje nade onima koji su ju izgubili. 
Osposobio nas je za izgradnju najveće crkve na svijetu na čast i 
slavu Bogu Ocu, našem Gospodinu Isusu Kristu i blagoslovljenom 
Duhu Svetom.“

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  e-mail: info@okknjizara.com 

tel. 01/6159-068

     PREPORUČAMO!!!
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NAŠA VJERA RASTE POSTEPENO. PRVO VJERUJEMO BOGU DA ON 
NEŠTO MOŽE UČINITI. ZATIM VJERUJEMO DA ON TO ŽELI UČINITI I NA 
KRAJU, NAJVIŠA RAZINA VJERE KAŽE DA JE BOG VEĆ UČINIO.
Nedavno sam razmišljao o svojoj omiljenoj temi – vjeri. Možda 
se pitate: „Zašto vjera, Dr. John?“ Zbog dva dobra razloga: 
zato što je apostol Pavao rekao: ‘‘Pravednik će živjeti od vjere.’’ 
(Rimljanima 1:17) i zato što je Isus rekao: ‘‘Neka vam bude 
prema vašoj vjeri!’’ (Matej 9:29).
ZALOG ZA KRALJEVSTVO
Vjera je „zalog za Kraljevstvo“ – nikad nećete primiti od Boga 
iznad svoje razine vjere, osim u slučajevima u kojima Bog daje 
blagoslove mladim vjernicima koji nisu još imali vremena da 
nauče i narastu. Do problema dolazi kada smo kršćani već 
duže vremena, ali još uvijek nismo narasli u vjeri. Tada nam 
se čini da Bog za nas više ne radi sve one divne stvari koje je 
radio dok smo još bili „bebe u Kristu“. Tada se obeshrabrimo i 
postanemo ‘‘kršćani-otpadnici“ ili ‘‘jadnici“ koji cijelo vrijeme 
žive u sumnji i nevjeri.
UBRZANI RAST
Bog od nas očekuje da marljivo učimo (2.Timoteju 2:15) 
o duhovnim stvarima kako bismo postali „učenici vjere“. 
Biblija je izvor vjere. Pavao je rekao: ‘‘Prema tome, vjera dolazi 
od propovijedanja, a propovijedanje biva riječju Kristovom.“ 
(Rimljanima 10:17). Kada mi čitamo, proučavamo, govorimo i 
živimo Božju Riječ, naša vjera kontinuirano raste te očekujemo 
da se sve više i više Božjih obećanja ispuni u našim životima. 
Dolascima na službe i proučavanja Biblije na kojima služe 
apostoli, proroci, evanđelisti, pastiri i učitelji kojima je dano 
razumijevanje Božje Riječi, vaša će vjera ubrzano rasti. 
Vjerujem da je Bog te službe stavio u Crkvu (Efežanima 4:11) 
kako bismo mi imali snažno gorivo u svom duhovnom životu. 
Mi rastemo kroz naše vlastito predanje, no kada dodamo 
snažno gorivo pomazanih službi i učenja, naša će vjera rasti 
puno brže.
UČINJENO JE!
Naša vjera raste postepeno. Prvo vjerujemo Bogu da On 
nešto MOŽE učiniti. Zatim vjerujemo da On to ŽELI učiniti i 
na kraju najviša razina vjere kaže da je Bog već UČINIO. Ove 
razine vjere slične su fazama rasta kroz koje svi prolazimo – 
najranijem djetinjstvu, dječjoj dobi i odrasloj dobi. Male bebe 
u vjeri kažu: ‘‘Znam da Bog može“. Dječja vjera kaže: ‘‘Znam 
da Bog želi.“ Zrela, odrasla vjera hrabro kaže: ‘‘Znam da je Bog 
već učinio.“ To je period u kojem se ‘‘Krećemo u području vjere, 
a ne u području gledanja“ dok Božja sila ne učini ono je naša 
vjera već odredila prema Riječi Božjoj. Osoba koja ima odraslu 
vjeru reći će: ‘‘Njegovim sam ranama iscijeljen“, i radovati se 
iako svi simptomi još uvijek mogu biti prisutni. Odrasla će 
vjera reći: ‘‘Obilujem“, kada izgleda da računi neće biti plaćeni. 
Zašto? Zato što vjerujemo da je sve već učinjeno. Vjera zove: 
‘‘iz nevidljivog u vidljivo“ (Rimljanima 4:17-20). Utvrdi se u Riječi 
u rasti!!
Izvor: https://johnpolisblog.wordpress.com/

SUSRET
AUTORICA: Vlasta Kovačić

VJERA RASTE POSTEPENO AUTOR: Dr. John Polis

Prije 18 godina posjetila sam duhovni seminar jednog 
svećenika karizmatika iz SAD-a. Po inerciji sam tada bila 
pripadnica rimokatoličke crkve i rekla bih da sam samo: 

”Vozila naslijeđenu vjeru’’. Bila sam revna u pohađanju misa 
jednom tjedno i blagdanima. 
O Bogu i vjeri nisam puno razmišljala, još manje meditirala ili 
čitala Sveto Pismo. Biblija je bila na polici s drugim knjigama i 
skupljala prašinu. 
Naime, za jedan Božić, brzo nakon moje udaje, moji su mi 
roditelji na dar kupili Bibliju. Isto tako, moj suprug je dobio 
“Jeruzalemsku Bibliju” na poklon od jednog fratra. Dakle, u kući 
smo imali dvije Biblije, ali što vrijedi kada ih nismo otvarali niti 
imali naviku čitanja. 
Bibliju nisu čitali ni naši roditelji. Ipak, čudno je da moja 
mama, koja je završila gimnaziju kod časnih sestara u Zagrebu 
i za vjeroučitelja imala poznatog kardinala, to također nije 
prakticirala. 
Na spomenutom  seminaru održanom u Domu sportova 
okupilo se brojno mnoštvo posjetilaca i tamo sam po prvi put 
čula za mene “nove stvari”. Voditelj seminara je inzistirao na 
molitvi opraštanja i poučavao o molitvenom daru govora u 
jezicima. Sve su to bile istine sadržane u Svetom Pismu, a
ja za to dotada nisam nikad čula. Bila sam zbog toga tužna pa 
sam sva četiri dana često plakala. 
Nakon toga su na moj životni put došle osobe koje su mi 
živo prenosile biblijske istine i govorile o Isusu kao jedinom 
Spasitelju. Te osobe danas smatram duhovnom bakom i 
majkom. 
Zahvalna sam Bogu što ih je postavio na moj put, a njima jer 
su me pogurale na pravi put s Bogom. Uputile su me na Bibliju 
i učile me da redovito posežem za Svetim Pismom. Nisam bila 
buntovna, posezala sam za biblijskim citatima i prihvaćala sve 
što je pisalo. 
Mislim da je to način da netko postane dobar kršćanin, po mjeri 
Boga. Učenje Riječi Božje hrani vjernika i on jača duhovno iz 
dana u dan, te postaje snažnija osoba. 
Ne govorim o svojoj sposobnosti, već o Božjoj snazi koja se 
formira po riječi Božjoj u nama. To je Božji cilj, a nama nužna 
obrana. 

BIBLIJA

                          POZNATI O BIBLIJI
Imam temeljno vjerovanje u Bibliju 
kao Božju riječ, koju su napisali oni 
koji su bili nadahnuti. Svaki dan 
proučavam Bibliju.
                                 Isaac Newton 1643.-1727.
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UPUĆUJ DIJETE
AUTORICA: Branka Menalo, Zagreb

OBITELJSKI 
KUTAK

Biblijski sadržaji preneseni u priče za djecu, šaljivi prikazi 
biblijskih događaja, glazbena izdanja dječjih pjesama. 

Odlično za igru, pouku i dobru obiteljsku zabavu!
NARUČI SVOJ PRIMJERAK!

www.okknjizara.com  e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 01/6159-068

‘’Upućuj dijete prema njegovu putu pa kad i 
ostari neće odstupiti od njega.’’ Izreke 22:6
Koliko puta smo pročitali ovaj stih u svom 
kršćanskom životu? Koliko nam je puta pao na 
pamet dok smo bili u nekoj izazovnoj situaciji sa 
svojim djetetom. Možda smo se primali za glavu i 
mislili: ‘‘O Bože, može li biti jednostavnije.“ 
Život koji nam je Gospodin darovao, nije nam 
donio upute za upotrebu s našim imenom, sa 
svakim danom našeg života i još mnogo drugih korisnih savjeta. 
Dao nam je svoju riječ – Bibliju. U njoj možemo naći odgovore na 
sve svoje nedoumice jer u određenim trenucima naših slabosti 
ona postaje živo slovo na papiru, odgovor na našu situaciju. 
Postaje izvor života kada se ponizimo i tražimo Njegovo lice.
Sve ove godine svog kršćanskog života ni jedno slovo nije ostalo 
samo slovo na papiru za mene, ono je uvijek poprimilo oblik 
rješenja u mom životu. Zato slavim Boga na Njegovoj ljubavi i 
vjernosti. 
Kakvu god situaciju prolaziš u odnosu s djecom, Gospodin bdije 
nad svojom riječi da je ispuni. Zatvori se u svoju sobu, odvoji se i 
u tajnosti pomoli. Izlij Njemu svoje srce kao Ana kada je izmolila 
svog sina Samuela u hramu. Ponizi se pred Svetim Ocem i predaj 
Mu svoje breme i terete. Predaj Mu svoju kontrolu i dopusti 
Njemu da se On pokrene za tebe. On čezne da služi svom narodu. 
Djeca su blagoslov i u Očevom je srcu rođen svatko od nas. Bog 
ima plan za tebe kao roditelja i za tvoje dijete i očekuje od nas da 
ozbiljno shvatimo roditeljsku ulogu koju nam je dodijelio.
‘’Upućuj dijete prema njegovu putu…’’. Što znači upućuj? 
Hrvatski enciklopedijski rječnik, kaže da uputiti znači:
Poslati, upraviti u nekom smjeru (lijevo, desno, ravno), obavijestiti 
(o čemu), upoznati (koga s čime), posavjetovati, poučiti, naučiti, 
poći u nekom smjeru, obavijestiti se o čemu.
Vidimo da je upućivanje djece jedna složena radnja koju mi 
danas nazivamo odgoj. Ta radnja kontinuirano traje. Svaki dan, 
uporno, fokusirano, bez predaje. Govoriti im o smjeru kojim 
trebaju ići. Davati im obavijesti o životu. Upoznavati ih sa životom 
i s posljedicama loših odluka. Poučavati ih Božju riječ. Govoriti o 
blagoslovima koje je Bog obećao u svojoj riječi. Poučavati ih o 
svakodnevnim životnim obavezama koje stoje pred njima, od 
najlakših do onih zahtjevnijih. Moliti prve molitve zahvaljivanja 
do onih složenijih, dužih, ratničkih. Učiti s njima. Smijati se s 
njima. Razgovarati na dnevnoj osnovi o svakodnevnim stvarima. 
Plakati kada treba. Biti uvijek zainteresiran za njih. I još mnogo 
toga drugoga. Sve to što činimo s njima i za njih ustvari je 

upućivanje ‘’prema njegovu putu“ o kojem stih govori. Sve što 
smo sijali, vremenom će rasti u njima i upravljati njihove korake 
sigurnom putu. Zašto? Jer će upoznati Gospodina i Njegovu 
volju za svoj život. Čitati Božju Riječ postat će normalno ako to 
svaki dan vide u našim životima.  Moliti i tražiti lice Gospodnje 
za njih neće biti nešto strano, jer su gledali svoje roditelje na 
koljenima i u slavljenju. Put je mnogo složeniji i kompleksniji 
‘’zadatak’’.
Pa kad i odraste neće odstupiti od njega.
Nešto što je dobro zasađeno, zbrinuto, zalijevano, obrezivano, 
gnojeno ne može biti uskraćeno za rod. Ono donosi mnogostruk 
rod i taj rod ostaje. 
Hvala Bogu na Njegovu obećanju, da dijete neće odstupiti 
od ‘’puta’’ kada odraste jer će biti u svom životu sigurno, pod 
zaštitom Svevišnjega. Poznavat će Njegovo ime, ljubiti Ga i 
služiti Mu. To je naslijeđe koje trebamo predati svojoj djeci. Nije 
lako, no to je naš poziv, naš zadatak. 
Je li ovo što govorim svakodnevni dio naših života? Možda je to 
samo nečija utopija? Ja molim da postane dio našeg života, kao 
zrak koji udišemo, kao voda bez koje ne možemo.

             NAŠA PREPORUKA
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praktičan teen

                          POZNATI O ISUSU 

Isus Krist pripada svim 
ljudima. On pripada cijelom 
svijetu.

Billy Graham 1918. - 2018. 
američki evangelizator

TOTALNO DRUKČIJI OD DRUGIH
AUTORICA: Martina Krišto, Osijek 

Nikad nisam uspjela pronaći točan razlog zbog kojeg 
ljudi vole biti drugačiji, ali složit ćete se sa mnom da je 
to česta pojava. Nekako nam uklapanje u masu i pravila 

jako brzo postanu dosadni i naporni, pa brzo nađemo neki 
drugi “put” kojim ćemo krenuti. 
Tako neki odluče krenuti putem furanja određenog stila, dok 
drugi biraju neki posebni način prehrane. Jedni se upuštaju u 
svijet drugačije glazbe, dok drugi odoše u svijet nekih drugih 
religija, duhovnosti ili duhovnih disciplina. Puno je područja i 
stvari u kojima volimo i želimo biti drugačiji, pa možemo svi 
zajedno zaključiti da očito u nama postoji ta neka potreba da 
se po nečemu ističemo, da ne budemo samo broj u ovome 
svijetu. 
Jeste li ikad razmišljali kako je fora biti drugačiji po svom 
ponašanju? Ili po načinu na koji se suočavamo sa strahom? Ili 
po svom odnošenju prema drugima?
Kada postanemo Kršćani, zapravo dobivamo jedan poseban 
poziv i, rekla bih, potpuno pravo da budemo drugačiji. Isus 
ispunjava svaku našu potrebu, pa tako i ovu. On nas poziva 
u jednu plemenitu, nama nezamislivu avanturu, gdje svojom 
različitošću od svijeta otvaramo vrata za Njega. Na nama je da 
Mu odgovorimo i prepustimo se tome.
Često se bojimo da ćemo zbog toga što slijedimo Isusa biti 
ismijani, isključeni iz društva ili odbačeni. Gledamo na sebe kao 
da nešto nije u redu s nama i pokušavamo sakriti to što jesmo. 
Hej, nemoj to raditi! Nemaš se čega stidjeti niti od čega bježati. 
Ti itekako možeš biti primjer, jer imaš Isusa za kojim ovaj svijet 
čezne. Trebaš biti svjestan toga da oni žele biti poput tebe, a 
ne se prilagođavati njima. Pomozi im da Ga i oni upoznaju i 
postanu drugačiji, jer vidiš, svi čeznu za životom. 
Mi smo oni koji MOGU živjeti drugačije. I trebamo to dooobro 
koristiti i uživati u tome. 
Mi se možemo drugačije ponašati prema svojim prijateljima. 
Možemo se drugačije odnositi jedni prema drugima. Možemo 
biti primjer svojim brakovima. Možemo svijetliti svojim 
odnosom prema roditeljima. Možemo biti oni koji se uvijek 
smiju, jer poznaju Onoga koji je Izvor radosti. Možemo biti oni 
koji ljube. Svakoga. I velikog i malog i smiješnog i odbačenog... 
Svakog! Možemo biti oni koji su blagi, oni koji na svađu 
odgovaraju mirom i dobrim. Možemo biti oni koji se hrabro 
suočavaju sa svime što im život donosi. 
Možemo i TREBAMO biti poput Isusa koji je bio tooootalno 
drukčiji od svih, koji je započeo revoluciju na ovoj Zemlji i 
pokazao da je to ispravan put. 
On se nije trudio prilagoditi, niti zadiviti ljude oko sebe, niti se 
mijenjati radi njih... On je jednostavno bio ono što je i time  je 
služio ljudima. 
Tebi i meni ostavio je istu tu službu. Da ljubimo, skrbimo, tješimo, 
liječimo, ohrabrujemo, nasmijavamo, mijenjamo i volimo. Da 
budemo drugačiji i živimo u onome za čime svijet čezne. Da se 
ne stidimo toga tko i što jesmo, već da time mijenjamo svijet 
oko sebe. Jer, bolje je mijenjati svijet, nego frizuru ili stil. Budi 
totalno drukčiji od drugih i svijetli! Za to si stvoren. :) 

SVJETLO SVIJETA
AUTOR: Drago Rudan, Zagreb

“Ja sam svjetlo svijeta. Tko mene slijedi, sigurno neće ići 
po tami, nego će imati svjetlo koje vodi u život.” (Ivan 8:12) 
‘‘Vi ste svjetlo svijetu. Nije moguće sakriti grad koji leži na 
gori.’’ (Matej 5:14)

Ako je Isus svjetlo i ako smo mi u Isusu i Isus u nama, mi smo 
svjetlo svijeta. Isus je rekao da ćemo biti u njemu kada Ga 
prihvatimo kao Spasitelja. Jednom kada se Njegov Duh spoji 
s našim u naš je život ušao Bog. Naša je tama tada prešla u 
svjetlost. Kroz naš odnos s Bogom, Bog nam otkriva stvari 
koje su važne za naše živote i živote drugih ljudi. Postali smo 
Njegovi učenici i tijekom mjeseci i godina rastemo u znanju, 
ljubavi, radosti i svjetlu. U nama ima sve više Boga, a sve 
manje nas. Više svjetla, jer nas Bog mijenja u skladu sa svojom 
Riječi i oblikuje prema Svojoj volji. On to radi kada slušamo 
propovijedi, na otvorenom sastanku mladih ili u tajnosti 
naše sobe. Bog u nama gradi znanje, vjeru, ljubav, radost, 
pouzdanje u Njega. To je ono skriveno, tu nas Bog oblikuje u 
tajnosti.

‘‘Nitko svjetiljke kad je užeže ne pokriva posudom niti 
stavlja pod naslonjač, nego na svijećnjak, da vide svijetlo 
oni koji ulaze. Jer nema ništa sakriveno što neće trebati 
da se očituje; ništa tajno što sigurno neće trebati da se 
sazna i na javu izađe.“ (Luka 8:16-17)

Bog je predivan jer je htio podijeliti sve to s drugim ljudima. 
On nije gore ljubomorno sačuvao svoje svjetlo (Isusa) već Ga 
je podijelio s nama. Nema ništa tajno i skriveno što se neće 
očitovati i izaći na vidjelo! Bog nije upalio nas kao svjetiljke 
da se pokrijemo posudom. Zašto? Jer kad stavimo posudu 
na svijeću ona se ugasi radi manjka kisika. Bog nije htio da 
stavimo svijeću pod naslonjač gdje može pomoći samo nama 
u našoj sobici. On je htio da se stavi na svijećnjak tako da 
svi oni koji ulaze mogu vidjeti svjetlo. Gdje ulaze? Ulaze u 
spasenje. Ulaze u Njegovo kraljevstvo. Ulaze u vječni život. 
Primijetite da oni konstantno ulaze. Svatko od nas je svjetlo 
koje može sjati u svojoj sobi ili zasjati ljudima u tami. Kada bi 
svatko od nas odlučio biti svjetlo u svijetu tame, zemlja bi se 
ispunila svjetlom i ne bi bilo moguće da svi ljudi tu svjetlost 
ne primijete.
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Bog je učinio čudo!
PRIPREMIO: Robert Starčić, Zagreb

Ne brinite se tjeskobno i ne govorite: Što ćemo jesti, ili što 
ćemo piti, ili u što ćemo se obući?! - to sve traže pogani - jer 
zna Otac vaš nebeski da vam je to sve potrebno. Zato najprije 
tražite kraljevstv0o Božje i njegovu pravednost, a to će vam se 
nadoknaditi!.  Matej 6:31-33
   

Prije nekoliko godina ostala sam bez supruga i to je za mene 
bilo jako  bolno razdoblje. No, život se mora živjeti i sve se 
nastavlja dalje, ali drugačije, sve obveze koje život donosi 

moraš riješavati sam.
Sučena s činjenicom da moram sama s jednom plaćom 
podmirivati sve troškove koje smo inače podmirivali s naše 
dvije plaće, nije bilo lako. Voljela sam nakit i kroz vrijeme sam 
skupila ponešto tog nakita u kući. Počela sam neke komade 
prodavati i tako dopunjavati  financijski nedostatak. Tako sam 
lakše podmirivala sve tekuće troškove, neke kvarove, popravke 
u kući i sl.
Kad je Isus postao moj Spasitelj postala 
sam svjesna potrebe da uložim svoj 
život u Njegovo djelo. Od početka svog 
kršćanskog života bila sam nepokolebljiva 
i vjerna u odvajanju desetine i u davanju 
svojih prinosa da budu poput sjemena koje donosi žetvu. 
Vjerovala sam Bogu za Njegovu pomoć i u novim okolnostima 
koje su nastale u mom životu. Znala sam da će Bog vjerno 
odgovoriti na moju vjernost Njemu.

Jednog dana desio se neki kvar na autu 
i mehaničar mi je rekao da će to dosta 
koštati. Auto mi je bio stalno potreban i 
stoga nisam dvojila o tome da započnem 
popravak. To je bio neplanirani izdatak i 

zato sam morala prodati još jedan lančić iz moje zbirke nakita. 
Nekako nisam bila sretna zbog toga, pomalo tužna krenula 
sam u zlatarnu. Ali na tom putu, čula sam tihi glas u sebi: ‘’IDI 
U BANKU’’. Nisam odmah pomislila da bi to mogao biti glas 
Duha Svetog, nego sam i dalje nastavila putem prema zlatarni. 
Opet se ponovio taj tihi glas:  ‘’IDI U BANKU!’’.  
Nastavila sam putem, ali sada sam poslušala 
riječ koju sam primila i krenula prema banci. 
Cijelim putem sam razmišljala: ‘’Što ću u banci? Štednju koju 
sam započela još ne mogu podići.’’, nije mi bilo jasno. Kada 
sam stigla u banku službenici sam ispričala o mojoj potrebi i 
pomislila sam da će mi ponuditi neki mali gotovinski kredit.  No, 
ona me je upitala: ‘’A, što će te učiniti s ovim devizama?’’. Sva u 
čudu odgovorila sam da nemam nikakve devize, ali mi je ona 
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kruhovi i ribe

Isus govori:
‘‘Nisam li ti rekao da ćeš 

vidjeti slavu Božju ako 
budeš vjerovala’’

Biblija, Ivan 11:40

CRNO bijelo
Ljudi često kažu: 
‘‘Dok ne vidim, ne 

vjerujem!’’

odgovorila da su devize na mom računu. ‘’Da, 
gospođo, imate novac na računu, da nije neki 
polog od prošlih kredita ili nešto drugo?’’. Nije 
mogla utvrditi porijeklo tih deviza i rekla mi je 
da to mora istražiti Komisija i zatim će mi javiti kroz par dana. 
Nakon njenog zaključka o provjeri ponovno sam pomislila da 
nema ništa od toga. Sigurno će vidjeti da su ta sredstva nekom 
greškom na mojem računu i gotovo! Ali, za tri dana nazvali su 
iz banke i javili da nikako nisu mogli otkriti porijeklo tih deviza. 
Nisu imali nikakvu poveznicu s nekim izvorom i ja sam mogla s 
tim raditi što hoću jer je na mojem računu. Možete samo zamisliti 
moju radost s druge strane žice. ‘’Jeeee, hvala Ti Isuseeeee!!!’’. 
Znala sam da je Bog učinio čudo jer je On Bog čudesa. Bog mi 
je pomogao da riješim svoj problem i platim troškove popravka 
automobila, a još sam imala novca da mogu dati svoj prilog u 
crkvu. SVA SLAVA ISUSU!
    Janja iz Samobora

Opet se ponovio 
taj tihi glas: ‘‘IDI 
U BANKU!’’.

Kad je Isus postao 
moj Spasitelj postala 
sam svjesna potrebe 
da uložim svoj život u 
Njegovo djelo. 

Znala sam da 
je Bog učinio 
čudo jer je On 
Bog čudesa.

Jednog dana desio 
se neki kvar na autu 
i mehaničar mi je 
rekao da će to dosta 
koštati.

Paola Starčić- SVJEDOČANSTVA O BOŽJOJ DOBROTI
Svjedočanstva o Božjoj dobroti 
grupirana su u četiri cjeline: Iscjeljenje, 
Oslobođenje, Obnova obitelji i 
Financijski uspjeh. Naš Gospodin Isus 
Krist isti je jučer, danas i zauvijek će 
biti isti. Ono što je učinio u životima 
ovih ljudi, želi učiniti i u tvom životu!
Trebaš iscjeljenje? I Tamara ga je 
trebala: liječnici su je pripremali za 
operaciju, no onda se dogodilo čudo. 
Želiš biti slobodan? Bojan je želio 

prestati pušiti: ‘‘Iako sam pušio četrdeset godina, već treći dan 
nakon molitve – bio sam totalni nepušač.” 
U knjizi se nalaze osobna svjedočanstva slobode od teških 
emocionalnih povreda, pobjeda nad depresijom, oslobođenje od 
PTSP-a i ovisnosti o alkoholu. 
Ako je Bog to učinio za druge, može to učiniti i za tebe! 

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  

e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 01/6159-068

PREPORUČAMO KNjIGU
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 iz srca 
   mi naviru 
pjesme Kralju.....

Želite li donacijom potpomoći ovaj časopis, svoj prilog možete uplatiti na račun: 
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LJUBAV S NEBA II
AUTORICA: 
Anita Karlovčan Kos, Zagreb

Ljubav s neba je
kao vihor koji odnosi
mrtvo bilje daleko
od pogleda gladnog ljepote.
Ljubav s neba je
kao voda silna
što život nosi
u domovinu beznađa.
Ljubav s neba je
kao radost što se smije
boli u lice
likuje i klikće: ‘Poražena je!’
Ljubav s neba je
kao svjetlo što nadire
kao bujica, kao val
što utire put
Miru koji nadilazi svaki razum.

OK KNJIŽARA nudi sadržaje za sve generacije! 
Potražite na našim stranicama nešto za sebe, 
prijatelje ili djecu. Odaberite knjigu, CD ili DVD 
i promijenite svoj život... i to na bolje!

PREGLEDAJ KATALOG, PIŠI NAM, NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  e-mail: info@okknjizara.com 

tel. 01/6159-068

PONUDA KNJIGA I GLAZBE

RASPRŠENA ČUDESA
AUTORICA: 
Snježana Budanec, Zagreb

Izvadilo sunce zlatna vesla,
prosulo žute valove kroz nebesa.

Probudilo u meni osmijehe,
napunile solju moje nove mjehove.

Srce se uhvatilo nebeskog radosnog plesa
kao zlatna kiša rapršila se u meni vatrena čudesa.

Plesati na zlatnoj kiši stalno sam htjela
da ispere sve povrede i bolesti mog tijela.

Vruća nestrpljiva želja probila mi srce kao strijela,
tjerala me da svakome predam ta zlatna plesna odijela
da gledam nestvarna božanstvena djela.

S plovećih valova žutih nebesa
raspršila se po plesnim dušama čudesa.

Tako mi se ostvarila vrckava želja.
Da! 
Još uvijek radosno plešem i uživam gledajući Božja čudesa.

GLAZBENA PREPORUKA
CD album - BOGU SVOM MI DIŽEMO GLAS

01. IME TI JE SVETI  
02. DUŠE SVETI, DOBRODOŠAO
03. PROSLAVLJEN BOG   04. ZAUVIJEK
05. NAŠ OČE   06. DA I AMEN   
07. TU NA KRIŽ   08. KRALJ SRCA MOG 
09. BOGU SVOM   10. ISPUNI ME

 NARUČITE SVOJ PRIMJERAK!
facebook: 

KC Riječ Života, Bjelovar, Čazma   
tel. 095 272 7774
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Slavonski Brod

Zagreb

Pula

Sisak

Split

Varaždin

Bjelovar

Dubrovnik

Osijek

Vlaška 88/1 (Laginjina 11) 
četvrtkom u 19 i nedjeljom od 10 sati  
tel. 2911 942

Nobileova 20
srijedom od 19 
i nedjeljom od 10 sati
tel. 091 7342 496
(Rijeka - informacije na telefon)

Radićeva 19a   
srijedom od 19 
i nedjeljom od 18 sati
tel. 091 3911 946

A.Starčevića 20, (ulaz iz suterena) 
srijedom od 19 
i nedjeljom od 1o sati
tel. 091 515 8446

A.Šenoe 24 
nedjeljom od 10 sati
tel. 095 272 7774

Rimska 24 (Prva ulica) 
nedjeljom od 10 sati
tel. 091 5582 518

Šibenska 9
četvrtkom od 19
i nedjeljom od 10 sati
tel. 091 5001 214

Sajmište 12
subotom od 18 sati
tel. 095 9146 850

Sve informacije možete saznati u uredništvu lista ako nazovete na broj telefona 01 2911 942 ili pišite na mail: list.rijeczivota@gmail.com

u Šibeniku i Zadru (nazovite!)

D O B R O  D O Š L I !                               D O B R O  D O Š L I !

Stjepana Radića 104
          nedjeljom od 18 sati
            tel. 091 25 33 924

            

Križevci
Petra Preradovića 12
nedjeljom od 17 sati
tel. 097 6145 124

Želite li donacijom potpomoći ovaj časopis, svoj prilog možete uplatiti na račun: Savez Crkava ‘‘Riječ Života’’, IBAN: HR28 2402 0061 1004 1020 4, poziv na broj: 321


